



292140 Wagon Wheel Blvd • Rocky View County, AB T4A 0E2
Phone: (403) 571-3580 • Fax: (403) 571-3599

Identifiants Angus disponible par ATQ en sets de 10 ou 30
ATQ Angus Tags Available in Sets of 10 and 30

Pour diffusion immédiate : le 3 octobre 2018
For immediate release: October 3, 2018

* English version appears below the French

Rocky View County, AB—Il est possible de commander un jeu de 10 ou 30 identifiants Angus par ATQ en respectant l'admissibilité.

Les producteurs devez fournir un numéro d'enregistrement ou de tatouage de taureau Angus pour avoir le droit de commander, annuellement, un maximum de 60 boucles Angus. Vous devez aussi fournir le numéro d'identifiant ATQ correspondant à l'animal.

Les boucles Angus peut être demandé à www.atq.qc.ca/fr/formulaires.

L'Association canadienne Angus est la plus grande organisation de race de boeuf pur-sang au Canada. L'Association représente plus de 2 000 membres à travers le Canada dans le but d'enregistrer et de noter les pedigrees de bovins Angus pur-sang dans le livre généalogique clos et de promouvoir la race au Canada. Le mandat approuvé par les membres est de maintenir le registre de la race, la pureté de la race et de fournir des services qui augmentent l'accroissement et la position de la race Angus.

Rocky View County, AB—The Canadian Angus Association and Agri-Traçabilité Québec now offer qualifying producers Angus ATQ tags in sets of 10 or 30.

Producers must provide at least one registration number or a Canadian Angus bull tattoo to order a maximum of 60 Angus tags annually. Producers must also indicate the ATQ tag number corresponding to the animal.

Angus tags can be ordered by visiting www.atq.qc.ca/en/forms.

The Canadian Angus Association is Canada's largest purebred beef breed organization. The Association represents more than 2,000 members across Canada for the purposes of registering and recording the pedigrees of purebred Angus cattle in the closed HerdBook and promoting the breed across Canada. The member-approved mandate is to maintain

breed registry, breed purity and provide services that enhance the growth and position of the Angus breed.

-30-

For more information, please contact: pour plus d'information veuillez contacter :

Tina Zakowsky
Administration Team Leader
Canadian Angus Association
tzakowsky@cdnangus.ca
1-888-571-3580 ext 3584

Cynthia Jackson
Secretary/sécretaire
Quebec Angus Association/Association Québec Angus
quebecangus@live.ca
819-588-2311